
 
 
 
 

Notulen vergadering MR Van der Brugghenschool 
 
 
Datum: 15 november 2022 
 
 
Toelichting identiteit 
Kennismakingsgesprek met AT. Er zijn momenteel twee leden. Er horen er vier/vijf commissie. Leden 
van het identiteitcommisie hebben adviesrecht over alle zaken aangaande de identiteit. Momenteel 
zijn deze leden ook betrokken bij sollicitaties.     
De commissie was ook altijd betrokken met A. Dit staat momenteel op hun agenda, want dat is 
afgelopen jaren uit het zicht is geraakt. Vorig jaar regelde EL. dit verder. 
Dit huidige schooljaar stellen ze samen met MB. een plan op. 
 
Financiën 
Begroting 2023  
Begroting gaat anders dan voorgaande jaren. Er is meer autonomie bij de scholen. Hierin worden de 
directeuren begeleid.  
Deze autonomie leidt ertoe dat scholen meer zelf kunnen sturen op zaken die op de specifieke school 
wenselijk/nodig is. 
 
Investeringen 
Er stond € 10.000,- op de begroting voor de keuken. Door afsluiting van het financieel jaar zou het 
deze begroting verdwijnen. Door ingrijpen van MS. die twee jaar terug is gaan begroting momenteel 
zo € 5.200,- beschikbaar. De rest is weggevallen tegen de lasten van desbetreffend jaar dat dit geld op 
de rekening stond. Momenteel ligt er een verzoek van MB. voor een extra investeringsruimte, zodat 
het ontstaande gat kan worden gerepareerd. Mocht dit worden afgewezen dan kan er verder worden 
onderzocht of deze investering kan worden gespreid over twee begrotingsjaren. 
 
Betalingssysteem 
MBU., MB. en IW. hebben gekeken naar schoolkassa van ParnasSys, de vaste kosten en variabele 
kosten vallen mee. Mede doordat de transactiekosten niet per leerling maar per gezin gelden. Dit 
maakt een groot verschil in de variabele kosten. 
Het is de planning dat dit komend schooljaar van start gaat. Verder wordt besproken over de 
mogelijke financiële druk bij ouders voor de verschillende 'vrijwillige’ kosten. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Personele bezetting 
Groep 5 
Er is nog geen invulling van de vacature voor groep 5. MB. heeft een gesprek met een mogelijke 
kandidaat via het bureau Derec.  
 
Er is geen officiële vacature uitgezet. MB. legt de reden hiervoor uit. Mogelijk wordt er in de komende 
periode wel een vacature uitgezet. 
 
Groep 7/8 
Het is nog niet duidelijk of TA. blijft na de kerstvakantie. 
 
Overig 
Lief en Leedpot. Het is niet duidelijk waaraan het geld wordt uitgegeven dat wordt geïnd. Besproken is 
dat een protocol handig is, wat voor alle verschillende groepen geldt. MB. heeft in januari weer een 
gesprek met alle klassenouders. 
 
Sollicitatieprocedure 
Wanneer er een contractant wordt aangenomen geldt de standaardprocedure niet. 
JK. geeft aan dat de MR vindt dat de procedure/bezetting te groot is. MB. geeft aan dat er gekeken 
kan worden welke samenstelling bij welke vacature passend is. Hiernaast geeft MB. aan dit punt in te 
brengen in het BOI van waaruit het eventueel kan worden doorgezet naar de PLG 'personeel’.  
 
Prognose en aannamebeleid 
De prognose van groep 3 voor het schooljaar 2024-2025 is dermate hoog dat er hogere instroom 
wenselijk is. Om dit mogelijk te maken wordt er een instroomgroep gestart in combinatie met de 
Beatrixschool.  
 
Verkiezing vacature OMR 
Er hebben zich twee ouders gemeld en daarom worden er verkiezingen gehouden. Eerst worden de 
betreffende ouders gebeld door MH. 
 
GMR 
Nog geen bijzonderheden.  


